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Protokół 
z XLV zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 15 październik  2010r. 
w Sali GOKSiR w Liniewie 

 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik 

Szparkowski stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji 
uczestniczy 15 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy Liniewo. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem do 
porządku obrad projektów uchwał przedstawionych przez Pana Wójta. 

 
Radni jednogłośnie przyjęli proponowane projekty uchwały do porządku obrad. 

    

Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:    

    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2010 roku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy  

Liniewo, 

b) zmian w budżecie gminy, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 

Liniewo. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 
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Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto 

jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

 

 

Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak.  

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 
 

Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych: 
 

Alfons Troka – chciałbym podziękować za inwestycję na ulicy Tysiąclecia, ale i 

chcielibyśmy prosić o więcej. Na ulicy Pstronga i Gruszki systematycznie zwiększa się 

ruch kołowy. 

 

Grzegorz Michnowski – Telekomunikacja w końcu wyrwała słupy przy drodze z 

Garczyna do Orla, ale zostawili je przy drodze, mogli je pozbierać. 

 

Jerzy Bałachowski –  trzeba już pomyśleć o odśnieżaniu w tym roku, niech to będą te 

same osoby co w ubiegłym roku. 

 

Jerzy Czapiewski – u Pana Labudy na łące są kręgi melioracyjne,  są one równe z ziemią 

i nie mają pokryw, stwarzają duże zagrożenie dla bezpieczeństwa. 

 

Ludwik Szparkowski – artykuł w Grygfie  odnoście działań inwestycyjnych w Gminie 

Liniewo. Mamy się czym pochwalić, ale strona pokazana jest bezpłciowo. Owszem jest 

tam kanalizacja, droga Tysiąclecia, a wszystko jest takie mdłe. W artykułach innych gmin 

jest wszędzie dużo zdjęć, a u nas to wszystko się rozmydla. 

 

Ad. 6 

Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2010roku. 

 

Skarbnik – cały czas wisi nam „Bulwiko”, ale niestety takie są procedury. Wyczerpaliśmy 

wszystkie możliwe drogi, aby ściągnąć należności. Z powodu przedawnienia sprawy 

będzie co roku sukcesywnie odpisywać należności. Pan Wójt nie chce umorzyć tego w  
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całości, żeby ktoś nam nie zarzucił, że czegoś niedopilnowalismy .  Zapłaciliśmy duże 

pieniądze Urzędowi Skarbowemu, aby pilnował ściągnięcia zaległości z odsetkami. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy Liniewo 

 

Benedykt Knitter – Komisja Komunalna – komisja po długich debatach komisja 

przyjęła proponowane stawki podatku. 

 

Jerzy Bałachowski – Komisja Rolna – komisja rolna bez zastrzeżeń przyjęła 

proponowane stawki. 

 

Sławomir Zabrocki – Komisja Rewizyjna – komisja jest za przyjęciem proponowanych 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wiesław Szarmach – Komisja Oświaty – komisja oświaty jest za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  15  głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

b) zmian w budżecie gminy 

 

Pani skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  15  głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Liniewo 
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Wójt – należy w miarę możliwości jak najczęściej wprowadzać wykonanie zadań 

własnych przez organizacje pozarządowe. Nasze organizacje pozarządowe są bardzo 

aktywne pozyskują środki ze Starostwa, Urzędu Marszałkowskiego, także aktywnie 

współpracują z GOKSiR i Urzędem Gminy. Ta uchwala jest potrzebna już teraz, abyśmy 

mogli się przygotować na spotkania z organizacjami w celu konsultacji. 

 

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni  15  głosami „za”  podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – artykuł w Gryfie – w artykułach nie chodzi o ilość obrazków, ale o przekazanie 

rzetelnej informacji. Teraz przygotowujemy nasze „Aktualności Gminne” i tam będzie 

dużo zdjęć, 

- leżące slupy na trasie Orle – Garczyn – prześlemy pismo do TP S.A. z prośba o 

wyjaśnienie i usunięcie tych słupów, 

- odśnieżanie – zawsze dbamy o to, żeby odśnieżający byli z naszej gminy. 

 

Sekretarz – odkryte studzienki w Głodowie – są to melioracje sprzed 20 lat, często 

zapomniane i niezadbane. Trzeba tam pojechać i zorientować się w sytuacji, dla 

bezpieczeństwa mieszkańców. 

 
Ad. 9 
Wolne głosy i wnioski 

 
Ludwik Szparkowski – jak będzie wyglądała sprawa wynajmu Sali GOKSiR przez inne 

komitety wyborcze? 

 

Wójt – nigdy nikomu  nic nie blokowałem, będą one dla wszystkich dostępne. 

 

Tadeusz Borkowski – jak się ma sprawa krzaków w Orlu, krzaki się rozrastają a szosa 

staje się węższa. 

 

Sekretarz – ta sprawa jest cały czas w toku. Najpierw zostało wysłane pismo do ZDP, ale 

okazało się, że nie są oni kompetentni. Potem wysłaliśmy następne pismo do 

Nadleśnictwa Starogard, które odpisało iż dzierżawcą tego gruntu jest Pan Cieślak, więc 

pismo poszło do niego i czekamy na reakcję. 

 

Józef Moritz – chcielibyśmy podziękować za chodnik w Garczynie. Jest jeszcze problem z 

ze studzienkami we wsi, była komisja z Kościerzyny i stwierdzili, ze Wójt jest władny w 

ty zakresie i się tym zajmie. 
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Ludwik Szparkowski – otrzymałem pismo dotyczące sprawy Pani Wójcikowskiej, ale z 

tego pisma nic nie wynika. 

 

Sekretarz – podjęliśmy kroki zmierzające do rozpoczęcia postępowania 

administracyjnego, sprawa jest cały czas w toku. Gdy będziemy wiedzieć coś więcej to 

wyślemy do Pana przewodniczącego odpowiednie pismo. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.30 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 


